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Enkel fråga – Pylonerna på Stortorget
En trevlig stadsmiljö upprätthålls av att det är rent och snyggt speciellt vid 
platser där många av kommunens medborgare rör sig och Gävle har mycket att 
vara stolt över.  Bland annat Erik Höglunds Pyloner på Stortorget som tillkom 
1973 i samband med att torget byggdes om. Skulpturgruppen som består av 
fyra betongpelare som behandlar var sitt tema med utgångspunkt i den lokala 
historien.

Sedan en tid tillbaka har dessa Pyloner varit väldigt smutsiga, därför ställer jag 
dessa frågor:

- Finns det en anledning till att de inte rengjorts utan låtit bli så pass 
smutsiga?

- Finns det en tidsplan på när de kommer att rengöras?
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